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Nagy napja volt a múlt szerdán Ft. Baráth Gábor adorjáni plébánosnak: alig fél évvel a régi plébániából való kiköltözését kö-
vetően beköltözhetett az új plébániaépületbe. Az új plébánia átadása alkalmából megtartott hálaadó szentmisét maga Pénzes János 
szabadkai megyéspüspök celebrálta, aki elmondta, hogy 27 éves püspöki pályafutása alatt először fordult elő vele, hogy új plébániát 
szentelhet meg. 

– Annak idején Tari János adorjáni plébánosnak azt ígértem, hogy sohasem hagyom ezt a kis falut pap nélkül. Nos, ezt sikerült 
is betartanom, arra azonban én sem gondoltam, hogy alig pár évvel a templom teljes felújítása után még új plébániát is kap a falu – 
mondta Őexcellenciája.

A jelenlévő egyházi méltóságok közül kétségtelenül a helyi plébános volt a legboldogabb, hiszen rekordidő alatt költözhetett be 
új otthonába.

– Nagyon szép épületet kaptam és kaptak a hívek az új plébániával. A 170 négyzetméternyi hasznos felület mindennemű egy-
házi tevékenység folytatására elegendő lesz. Tágas közösségi termünk megfelel mindenféle összejövetel megtartására, remélem 
meg tudom tölteni majd tartalommal, amelyet elsősorban a gyerekeknek szánok majd. Adorjánnak nagyjából ezer lakosa van, 
és örömmel tölt el, hogy valamennyien egyházközségünk tagjai. Fogyunk itt is, de az átlaghoz képest ez a fogyás elenyésző, a 
születések és elhalálozások száma közt csak nagyon kis különbség van – mondta el Baráth Gábor atya.

A hálaadó szentmise végén az adorjáni plébános köszönetet mondott a támogatásokért. Elsőként Borsos Csaba helyi vál-
lalkozónak, az adorjáni helyi közösség elnökének köszönte meg hathatós anyagi támogatását, de közreműködését is, melynek 
révén újabb és újabb támogatókat sikerült szerezni a plébánia építésének pénzelésére, minek eredményeként végül is összegyűlt 
a szükséges 50 ezer eurónyi összeg. 

A plébániaszentelésen a tartományi kormányt Nyilas Mihály kormányfőhelyettes, a Vajdasági Magyar Szövetséget Bunford Ti-
vadar elnökségi tag, a Magyar Nemzeti Tanácsot Nyilas Leonov Anita alelnök, a magyarkanizsai önkormányzatot pedig Huzsvár 
Ervin polgármester-helyettes képviselte. 
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